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東華三院董事局及冠名贊助人已贊助各項籌募活動的直接開支，亦不會從活動籌得的公眾
善款中扣除行政費用，確保公眾善款全數撥用於本院服務。敬請各界踴躍支持! 
All direct expenses of fund-raising events have been sponsored by TWGHs Board of Directors 
and Title Sponsors of the events, and no administrative costs will be deducted from the 
donations of the general public to ensure all public donations will go directly to our services. 
Please act now to show your support towards TWGHs!

資訊科技科主管劉延禧先生（中）代表本院接受由智慧城市聯盟創辦人及榮譽
會長鄧淑明博士太平紳士（右）頒發的金級獎項。
Mr. Edward LAO (centre), Head of Information Technology Division, received the Gold 
Recognition Tier of the Scheme on behalf of the Group from Dr. Winnie TANG, JP 
(right), Founder and Honorary President of Smart City Consortium.

新設電子慈善獎券，
歡迎掃描二維碼認購
Electronic raffle tickets are 
available. Please scan the 
QR Code

該嘉許計劃由香港互聯網註冊管理有限公司與國際信息系統審計協會中國香港分會聯合舉辦。東華三院榮獲金級獎項，充分

肯定本院推動網絡安全的努力。

Co-organised by The Hong Kong Internet Registration Corporation Limited and ISACA China Hong Kong Chapter, the Scheme 

awarded TWGHs the Gold Recognition Tier, fully recognising its efforts in promoting cybersecurity.

27.11服務焦點
SERVICE FOCUS

共建員工防火牆嘉許計劃頒獎典禮
Cyber Security Staff Awareness Recognition Scheme — 
Recognition Ceremony

東華三院
慈善獎券
TWGHs 
Charity Raffle

籌募活動預告
FUND RAISING ACTIVITY

1.3

6.3

東華三院155周年慈善晚宴．未來夢前行 
TWGHs 155th Charity Dinner．The Dream of Tomorrow

本院再度獲邀成為「2024年度叱咤樂壇流行榜頒獎

典禮」的受惠慈善機構，主辦機構商業電台提供部份

門券予本院作慈善用途，淨收益撥供拓展本院各項

服務。頒獎典禮已於2025年1月1日舉行，衷心感謝

各界善長踴躍支持，共襄善舉。

TWGHs was once again invited to be the Beneficiary Charitable Organisation of “The Ultimate Song 

Chart Awards Presentation 2024”. The organiser, Commercial Radio Hong Kong, offered a number of 

tickets to TWGHs for charity sale, with the net proceeds designated for the development of the Group's 

various services. The presentation was held on 1 January 2025, and our heartfelt gratitude goes to all 

well-wishers for their generous support.

東華三院受惠項目：《sim Credit Card呈獻
2024年度叱咤樂壇流行榜頒獎典禮》慈善門券 
TWGHs Beneficiary Event: Charity Tickets for 《sim Credit Card presents 
Ultimate Song Chart Awards Presentation 2024》

籌募活動預告
FUND RAISING ACTIVITY

1.1籌募活動
FUND RAISING ACTIVITY

日期 Date

時間 Time

地點 Venue

目的 Purpose

2025年3月1日（星期六）
1 March 2025 (Saturday) 

晚上7時30分 7:30 p.m.

香港瑰麗酒店宴會大禮堂
Grand Ballroom, Rosewood Hong Kong

為「東華三院樂儀癌病治療資助基金」籌募經費 
To raise funds for “TWGHs MK Cancer 
Treatment Subsidy Fund”

目的 Purpose

銷售日期 Date of Sale

售價 Ticket Price

獎品 Prizes

為「東華三院新生兒家庭親職教育支援中心」籌募經費
To raise funds for “TWGHs Parent Education and Support Centre for Families 
with Newborn Babies”

2025年1月16日至3月4日 16 January - 4 March 2025

每張港幣20元 HK$20 each

獎品總值超過港幣24萬元，當中包括價值港幣9萬元的頭獎黃金3兩及二
獎名貴陀飛輪腕錶，尚有其他名貴禮品，詳情請瀏覽活動網頁。
Prizes valued at over HK$240,000, including the Grand Prize of 3 Taels of Gold 
worth HK$90,000 and the Second Prize of a luxury Tourbillon Watch. Please 
visit the event page for details.

銷售地點 
Points of Sale

抽獎日期 
Date of Raffle Draw

查詢電話 Enquiry

中獎號碼將透過
以下途徑公布
Results will be 
announced through 
the following channels

• 香港上環普仁街12號東華三院黃鳳翎紀念大樓三樓籌募科
Fund-raising Division, 3/F., TWGHs Wong Fung Ling Memorial Building, 
12 Po Yan Street, Sheung Wan, H.K. 

• 東華三院屬下各服務單位 Service centres of TWGHs

• 指定工商機構及團體 Designated organisations

• 網上購買電子獎券  (https://raffle.tungwah.org.hk)
Purchase of Electronic raffle tickets at https://raffle.tungwah.org.hk

2025年3月6日（星期四）
6 March 2025 (Thursday)

1878 333（詳情可聯絡本院職員） (For details, please contact our staff)

• 2025年3月8日起於東華三院網站 (https://www.tungwah.org.hk) 公布，善長亦可瀏覽
電子慈善獎券平台 (https://raffle.tungwah.org.hk)直接核對中獎號碼
TWGHs Website (https://www.tungwah.org.hk) from 8 March 2025 onwards. Donors can 
also check the winning results on the TWGHs Charity e-Raffle Platform 
(https://raffle.tungwah.org.hk) 

• 2025年3月14日刊登於英文虎報及星島日報
The Standard and Sing Tao Daily on 14 March 2025

鳴謝 Acknowledgement

• 禮品贊助總值達港幣3萬元或以上，將獲致送場刊廣告一頁
A complimentary full-page advertisement in the Souvenir Programme will be offered for 
sponsorship values at HK$30,000 or above.

• 本院保留安排無人領取之禮品將撥供其他慈善用途之權利
TWGHs reserves the right to retain unclaimed prize(s) for other charity purposes.

惠登場刊廣告 Subscription of Advertisement in the Souvenir Programme

捐款港幣1萬元可獲刊登全頁彩色廣告一頁 
Donation of HK$10,000 for 1 full-page colour advertisement.

惠捐善款 General Donation

善長可登入東華三院網站 www.tungwah.org.hk，以信用卡捐款或
下載捐款表格
Please visit our website www.tungwah.org.hk to make 
an online donation via credit card or download the donation form. 

查詢熱線 Enquiry Hotline 1878 333

鳴謝 Acknowledgement
• 各項贊助人均於儀式上接受紀念品，並獲刊登公司徽號或芳名於酒會及舞台背板、節目場刊、新聞稿及東華三院年刊。餐席

位置及所有鳴謝將按贊助金額擬定。
All Sponsors will receive a souvenir at the ceremony of the event, and be acknowledged in cocktail and stage backdrop, event 
souvenir programme, press release and TWGHs annual report. Dinner tables and acknowledgements are arranged in 
accordance with the donation amount.

冠名贊助人 
Title Sponsor

鑽石贊助人
Diamond Patron

金贊助人
Gold Patron

銀贊助人 
Silver Patron

捐款Donation: 
HK$1,200,000

捐款Donation: 
HK$120,000

捐款Donation: 
HK$80,000

捐款Donation: 
HK$50,000

幸運抽獎獎品 Lucky Draw Prize

檯獎獎品 Table Prize

嘉賓禮品包 Gift in Goodie Bag

本院獲康暉社有限公司邀請為「國樂妍韻會

知音慈善粵曲晚會」的受惠機構。慈善晚會

假西九文化區戲曲中心大劇院圓滿舉行，

合共籌得善款港幣120萬元，不扣除任何

開支全數撥捐本院，以支持「東華三院廣華

醫院重建發展基金」及東華三院黃笏南中學

的發展。

With the invitation of Sunway Association Limited, TWGHs became the beneficiary organisation of 

the “Cantonese Operatic Songs Charity Concert”, which was successfully held at the Grand Theatre 

of Xiqu Centre, West Kowloon Cultural District. The proceeds were fully donated to the Group without 

any cost deduction. A total donation of HK$1,200,000 was raised in support of the “TWGHs 

Development Fund of Kwong Wah Hospital Redevelopment Project” and the development of 

TWGHs Wong Fut Nam College.

8.1 東華三院受惠項目：
 國樂妍韻會知音慈善粵曲晚會
TWGHs Beneficiary Event: Cantonese Operatic Songs Charity Concert

籌募活動
FUND RAISING ACTIVITY

籌募及企業傳訊委員會主任委員李曠怡副主席（中）代表東華三院
接受康暉社有限公司主席嚴定國先生（左）及副主席吳國富先生
（右）代表致送的善款支票。
Mr. LEE Kwong Yee, Jason Joseph (centre), Vice-Chairman cum 
Chairman of Fund-raising and Corporate Communications 
Committee, received on behalf of TWGHs a donation cheque from 
Mr. Elson YIM (left), Chairman of Sunway Association Limited, and 
Mr. Alex NG (right), Vice-Chairman of Sunway Association Limited.

活動詳情
Event details

禮品贊助 Prize Sponsorship

出任大會贊助人 Signing up as a Patron




